
 

 

Z Á P I S N I C A 
napísaná zo zasadania Obecného zastupiteľstva v Krušetnici 

konaného dňa 10. augusta 2012 

 

 ––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

 

P r í t o m n í : Poslanci podľa pripojenej prezenčnej listiny 

 

N e p r í t o m n í: Mgr. Terézia Pacoňová, Mgr. Martin Bodorík, Mgr. Danka Jančová 

 

H o s t i a :  Mária Naništová - kontrolórka obce 

    Ing. Jozef Paţický, p. Jozef Brandys 

 

 

     Zasadanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce p. Jozef Stančík, ktorý 

privítal prítomných a uviedol, ţe zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné. 

Ospravedlnili sa poslanci Terézia Pacoňová, Danka Jančová a Martin Bodorík.   

       Za zapisovateľku bola určená pracovníčka obecného úradu p. Alţbeta Páterková, za 

overovateľov starosta určil p. Daniela Dopatera a p. Annu Rončákovú. 

 

Navrhol tento program:  

 

1. Prehodnotenie závažnej situácie, ktorá nastala počas preberania pozemkov počas 

komasácie v obci Krušetnica 

2. Plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva 

3. Rozbor hospodárenia za I. polrok 2012 

4. Plnenie volebného programu za I. polrok 2012 

5. Informatívna správa o ukončenej kontrole z Najvyššieho kontrolného úradu a 

oboznámenie sa so súhrnnou správou o výsledku kontroly 

6. Informatívna správa o prácach na verejnom priestranstve 

7. Informatívna správa o aktualizácii virtuálneho cintorína 

8. Informatívna správa o aktivačnej činnosti 

9. Schválenie kontokorentného úveru na dobu 1 roka 

10. Zrušenie VZN o opatrovateľskej službe č. 1/2012 zo dňa 04. 05. 2012 

11. Informácie poslancov o svojich volebných obvodoch 

12. Rôzne – prejednanie žiadostí 

13. Diskusia 

14. Schválenie uznesenia a záver 

 

 

R O K O V A N I E : 

 
Po prečítaní programu starosta obce vyzval poslancov, v prípade ak niečo majú na 

doplnenie alebo na zmenu programu, nech sa vyjadria. Poslanci nemali ţiadne návrhy na 

doplnenie, jednohlasne schválili program jednania. 

 

V bode 1/ starosta obce privítal prítomných občanov obce a tieţ hostí - Ing. Jozefa 

Paţického, p. Jozefa Brandysa - zhotoviteľov projektu pozemkových úprav v našej obci, ktorí 

boli pozvaní na zasadanie obecného zastupiteľstva na základe poţiadavky poslanca p. Antona 

Floreka, ktorí ţiadosťou poţiadal o prehodnotenie závaţnej situácie, ktorá nastala počas 



 

 

preberania pozemkov počas komasácie v našej obci. Ešte pred zasadaním obecného 

zastupiteľstva zasadalo aj predstavenstvo Zdruţenia účastníkov pozemkových úprav obce 

Krušetnica a to 07. 08. 2012. Následne boli poslanci oboznámení so samotnou ţiadosťou 

poslanca a tieţ zápisnicou zo zasadania predstavenstva.  

 

p. Stanislav Gurka sa opýtal, či bude cesta ku discoklubu Kuwajt skomasovaná a tieţ ako 

je to moţné, ţe vodojem, ktorý je postavený v našom k. ú. je vo vlastníctve Obce Zákamenné, 

treba prešetriť jeho vlastníctvo. 

K tomuto p. Brandys uviedol, ţe cesta k discoklubu bude skomasovaná od hlavnej cesty, p. 

Olbertovi bolo do komasácie z pozemkov, ktoré má v okoli discoklubu zabraných 6 % z jeho 

vlastníctva. K vodojemu uviedol len toľko, ţe tento je širší v zábere, zasahuje do ďalších dvoch 

parciel a bol vyňatý z pozemkových úprav.  

Starosta obce uviedol, ţe do budúceho zastupiteľstva preskúma vlastníctvo zákamennského 

vodojemu.  

 

Poslanec Anton Florek sa opýtal, prečo bola hrádza daná do komasácie a hneď nato p. 

Pavol Kyška uviedol, ţe by chcel vidieť zápis o zmene intravilánu. 

K tomuto starosta uviedol, ţe Ing. Chmel, ktorý predtým pracoval na Správe katastra v 

Námestove odčlenil parcely od hrádze a pridelil ich k rieke. Kaţdý si mal sám vysporiadať 

pozemky ku rieke, kde bolo a je potrebné vyhotoviť GP, vysporiadať neznámych vlastníkov - 

čo nevykonal skoro nikto.  

 

p. Helena Sitáriková a p. Mária Dopaterová sa opýtali hostí, kedy sa budú riešiť námietky 

proti rozdeleniu pozemkov, ktoré podali. 

P. Brandys uviedol, ţe doposiaľ bolo podaných 15 námietok a tieto sa budú s občanmi riešiť v 

priebehu septembra. Kaţdý, kto podal námietku bude predvolaný na OcÚ.  

  

p. Jolana Straková uviedla, ţe ona ešte námietku len podá, nakoľko je nezamestnaná, 

ţiadny príspevok z úradu práce neberie a ţiadnu zem nedostali ani Pod Pčelovým a ani na 

Chotáre, sú bez pôdy. 

p. Brandys uviedol, ţe skoro všetci vlastníci z Krušetnice ale aj mimo nej chceli vlastniť pôdu 

Pod Pčelovým alebo na Chotáre; tým pádom sa tieto lokality rozkúskovali a kaţdý, kto tam 

vlastnil min. 400 m2 tam aj dostal; nepridelilo sa tým, ktorý tam chceli mať alebo doposiaľ len 

obhospodarovali pôdu v týchto lokalitách ako záhumienku od druţstva, ale v podstate tam 

nevlastnili nič. Iná moţnosť nebola. 

 

p. Pavol Kyška sa opýtal, prečo boli skomasované lesy - Za Pčelovým, Hájov potok, Dlhý 

Grúň. 

p. Brandys uviedol, ţe v mapách je to ešte stále buď orná pôda alebo TTP. Za niekoľko rokov, 

čo to nikto neobhospodaroval tam mohol vyrásť aj les. 

 

p. Stanislav Gurka uviedol, ţe ľudia by síce boli spokojní, keby mali pôdu podelenú tak, 

ako je teraz, avšak nesplnil by sa zákon, ţe má sa dať kaţdému, kto je tam vlastníkom. 

 

Poslanec Anton Florek uviedol, ţe po komasácii pôjdu zeme nie tak ako šli, ale šikmo a 

majú veľa medzí. 

Tu p. Brandys uviedol, ţe nie vţdy je moţné prideliť len po medzu, treba aj s medzou; tieţ sa 

nedá určiť, aká je tá medza. 

 



 

 

Starosta k tomuto povedal, ţe jeho názor je taký, ţe medza mala ísť tomu, kto tam má 

pozemok. 

 

Poslanec Anton Florek tieţ uviedol, ţe boli reči, ţe on bol poburovať ľudí, keď sa 

odovzdávali pozemky v lokalite Pod Pčelov. Avšak ľudia pobúrili jeho, on len hájil záujmy 

otca, ako jeho zástupca. 

 

p. Pavol Kyška uviedol, ţe nenašiel pri niektorých pozemkoch kolíky s vyznačením hraníc 

a tieţ, ţe v niektorých zemách sú kolíky v strede. 

p. Brandys uviedol, ţe osobne všetci zástupcovia zhotoviteľa boli kaţdému, kto mal o to 

záujem ukázať kolíky. Je pravda, ţe niekde sú kolíky v strede zeme, avšak takto sú 

naplánované cesty, malo by sa chodiť po nich, nie kade-tade, ako sa komu zachce - a potom 

kaţdý vytvorí jednu cestu tam, druhú o 10 m niţšie.  

Starosta uviedol, ţe čo nám je z projektov, keď peniaze na cesty nie sú. 

p. Kyška opýtal, ţe načo sa vlastne robí komasácia, keď nebudú cesty. 

Starosta tieţ uviedol, ţe aj keď peniaze nie sú, osobne si myslí, ţe nejaké len budú a podarí sa 

vybudovať aspoň ďalšie 1 alebo 2 cesty. 

Ing. Peter Štít uviedol, ţe cesty v komasácii stoja náš štát toľko, čo diaľnice v rámci celej SR. 

p. Brandys tieţ uviedol, ţe cesty budú aj trávnaté k pozemkom nielen štrkové alebo asfaltové. 

Taktieţ sú naplánované aj cesty z lesov. 

 

p. Pavol Kyška sa opýtal, prečo mu zobrali pozemok, ktorý vlastnil v 1/1-ine a pridelili mu 

pozemok inde. 

Ing. Paţický uviedol, ţe by sa rád na to pozrel, pretoţe si nie je vedomý toho, ţeby niečo takéto 

urobili. Kaţdému, kto vlastnil pozemok v 1/1-ine, mu ostal. 

p. Kyška ďalej uviedol, ţe mu zobrali les a tieţ prečo šla lokalita Dlhý Grúň do komasácie. 

Starosta tu uviedol, ţe bola komisia, ktorá rozhodovala, čo sa stiahne z komasácie; stiahlo sa 

103 ha, čo sa pridalo k lesu. 

p. Brandys uviedol, ţe poľnohospodárska pôda sú aj TTP, ktoré sú zarastené krovím. 

 

Poslanec Jozef Dorušák sa opýtal, či uţ niekde zhotovitelia robili komasáciu pôdy, načo p. 

Brandys odpovedal, ţe Krušetnica je prvá obec na Orave. 

Poslanec Dorušák ďalej uviedol, ţe podľa jeho názoru sa malo kolíkovať v marci, robilo sa to 

odstola; ľudia si mysleli, ţe dostali niečo iné. Lokalitám Chotár a Pod Pčelov sa malo venovať 

viac času. Taktieţ chcel vedieť, čo odpovedať občanom na ich otázky ohľadom nespokojnosti s 

pridelením pozemkov. 

Ing. Paţický uviedol, ţe vytýčenie pozemkov bolo moţné, vyuţilo to však málo ľudí; teraz to 

uţ nemôţeme ovplyvniť. p. Brandys tieţ uviedol, ţe cca 150 ha ornej pôdy je zarastené krovím. 

Občania si môţu podať námietku s odôvodnením, prečo nesúhlasia, následne to budeme riešiť 

my ako zhotovitelia, poprípade Obvodný pozemkový úrad v Námestove. 

 

Poslanec Anton Florek sa opýtal, kto je zadávateľom komasácie. 

p. Brandys uviedol, ţe zadávateľom je štát a dohliada na to Obvodný pozemkový úrad v 

Námestove a zodpovedný projektant. 

Poslanec Florek uviedol, ţe Obvodný pozemkový úrad ako ten, kto dohliada na komasáciu je 

nečinný. Viackrát boli vyzvaní na verejnú diskusiu s občanmi ohľadom komasácie, 

nezúčastňujú sa zasadaní predstavenstva Zdruţenia účastníkov pozemkových úprav v obci, 

taktieţ im bola zaslaná pozvánka na zasadanie dnešného obecného zastupiteľstva - znova 

neúčinne, bez ospravedlnenia sa. Preto by navrhoval, aby bol Obvodný pozemkový úrad v 



 

 

Námestove opätovne vyznaný na vyjadrenie sa k vzniknutej situácii ohľadom komasácie, 

nakoľko je veľká nespokojnosť aj samotných občanov s ich konaním. 

Starosta obce uviedol, ţe riaditeľka ObPÚ v Námestove p. Balušíková je dlhodobo PN, avšak 

aj napriek tomu bude ţiadosť zaslaná.  

Poslanec Anton Florek chcel tieţ vedieť, prečo tak veľa pôdy dostal v lokalite Pod Pčelov 

práve p. Miroslav Florek. 

p. Brandys uviedol, ţe p. Miroslav Florek skupoval pozemky v lokalitách Pod Pčelov a Lány 

ešte v I. etape komasácie. Pričlenilo sa mu iba toľko, koľko má vykúpené. Dostal aj v iných 

lokalitách.  

 

Ďalej p. Brandys uviedol, ţe napr. v lokalite Osičiny riešili p. Štefana Gramu. Ten však v tejto 

lokalite nevlastnil ţiadne pozemky, iba tam uţíval pôdu ako záhumienku. Snaţili sme sa 

rozdeliť zeme tak, ţe keď 1 dostal dobrú, 2. a 3. dostal na okraji.  

 

Ing. Paţický vyzval p. Pavla Kyšku, aby mu doniesol zoznam tých vlastníkov, ktorí mali 

vlastníctvo zapísané na LV v 1/1-ine a oni ich presunuli inde.  

 

Ing. Peter Štít tieţ uviedol, ţe podľa neho bola chyba, ţe sa spojil Chotár a Pod Pčelov. 

 

Keďţe k tomuto bodu uţ nikto nemal ţiadne otázky a pripomienky, starosta obce poďakoval 

prítomných hosťom a ďalej sa pokračovalo v rokovaní obecného zastupiteľstva podľa 

pozvánky. 

 

V bode 2/ starosta obce oboznámil prítomných o plnení uznesenia z minulého zasadania. 

Podrobne oboznámil so všetkými bodmi uznesenia a uviedol, ţe šachtu pri p. Jozefovi 

Mikytovi, č. 97 sa nepodarilo dodnes opraviť, nakoľko v rámci AČ mali pracovníci iné 

povinnosti, avšak do budúceho zastupiteľstva opravená bude. Taktieţ informoval, ţe p. Jozef 

Janeček, č. 73 bol osobne upozornený na nesprávne čistenie ţumpy s tým, ţe na budúce mu uţ 

bude uloţená pokuta v prípade opätovného nesprávneho čistenia. K otázke drevného odpadu, 

ktorý vznikne po vyčistení súkromných hôr v rámci projektu cezhraničnej spolupráce starosta 

uviedol, ţe p. Stanislav Florek, ktorý je koordinátorom projektu prejednal odpad s kaţdým, 

okrem p. Antona Floreka, ktorému budú vyplatené peniaze. Ostatné body uznesenia boli 

splnené. 

 

V bode 3/ účtovníčka OcÚ p. Beganová predloţila Rozbor hospodárenia za 1. polrok 2012, 

ktorý tvorí prílohu č. 1 tejto zápisnice. Rozbor prítomným poslancom podrobne prečítala 

a oboznámila ich so všetkými poloţkami v príjmovej aj výdavkovej časti. Uviedla, ţe obec sa 

pri financovaní obecnej samosprávy riadila stanoveným rozpočtom. Plnenie rozpočtu v 1. 

polroku 2012 bolo v súlade s rozpočtovými pravidlami na všetkých úsekoch samosprávy. 

Pripomienky zo strany poslancov neboli ţiadne, takţe Rozbor hospodárenia za 1. polrok 2012 

bol jednohlasne schválený (Za: 4, Proti: 0, Zdrţal sa: 0).  

 

V bode 4/ starosta obce informoval o plnení volebného programu za I. polrok 2012. 

Podrobne prečítal prítomným poslancom úlohy, ktoré sa podarilo v rámci plánu práce na rok 

2012 uţ urobiť, tieţ ktoré urobené nebudú a taktieţ oboznámil s tým, čo je ešte na pláne 

vykonať.  

 

V bode 5/ starosta informoval o ukončení kontroly z Najvyššieho kontrolného úradu SR. 

Kontrola bola vykonaná v čase od 27. 02. 2012 do 31. 05. 2012. Na minulom zasadaní 

obecného zastupiteľstva oboznámil poslancov s Protokolom a Správou o výsledku kontroly 



 

 

hospodárenia s verejnými prostriedkami a majetkom pri správe, údrţbe a obnove miestnych 

komunikácií v našej obci. Z Najvyššieho kontrolného úradu SR nám bola následne zaslaná 

Súhrnná správa o výsledku kontroly, ktorá obsahovala zhrnutie kontrolných zistení a 

vyhodnotenie kontrolovaných obcí - Krušetnica, Lokca, Novoť, Svrčinovec, Zákopčie a Zborov 

nad Bystricou z hľadiska hospodárnosti, efektívnosti a účinnosti jednotlivých systémov správy, 

údrţby a obnovy miestnych komunikácií, s ktorou sa poslanci podrobne oboznámili. 

 

V bode 6/ starosta informoval, ţe s realizáciou prác na úprave verejného priestranstva pred 

obecným úradom sa uţ začalo. Stavebné práce realizuje firma Dopstav, s. r. o. Breza, ktorá dala 

najniţšiu cenu na realizáciu projektu. V realizácii je zaasfaltovanie parkoviska, ktoré uţ bolo 

vykonané a poloţenie zámkovej dlaţby, ktoré bude vykonané v najbliţších dňoch. Úprava 

verejného priestranstva lavičkami a drevinami bude dokončená na jar budúceho roku, nakoľko 

obec nemá finančné prostriedky.  

Poslanec Jozef Dorušák navrhol, ţe obec nemusí kupovať ţiadne dreviny, stačí poţiadať p. 

Jána Brňáka, aby nám nejaké zohnal priamo z lesa. 

 

V bode 7/ starosta informoval, ţe obec má cez internet vytvorený virtuálny cintorín, 

ktorého posledná aktualizácia sa realizovala v roku 2007. Odvtedy veľa ľudí zomrelo, tieţ sa 

nám stáva, ţe niekto hľadá svojho ďalekého príbuzného na cintoríne a nemôţe ho nájsť, preto 

je potrebné vykonať najskôr aktualizáciu a následne bude moţné vyhľadávať hrobové miesta 

cez virtuálny cintorín aj cez webovú stránku našej obce.  

 

V bode 8/ starosta uviedol, ţe aj naďalej sa pokračuje v Dohode o poskytnutí príspevku na 

podporu zamestnanosti na realizáciu opatrení na ochranu pred povodňami a na riešenie 

následkov mimoriadnej situácie - § 50j, ktorú má obec uzatvorenú s Úradom práce, sociálnych 

vecí a rodiny v Námestove. Pracovníci vykonávajú práce, ktoré súvisia s preventívnymi 

prácami na ochranu pred povodňami, zabezpečovacími prácami pri povodniach na tokoch 

Bielej Oravy, taktieţ sa podieľajú na úprave verejného priestranstva obce, cintorína, 

momentálne pomáhajú pri rekonštrukcii hospodárskej budovy pri farskom úrade a tieţ pri 

vykonávaní drobných stavebných a všetkých prác, ktoré sa v obci vykonávajú.  

 

V bode 9/ starosta informoval, ţe do dnešného dňa nám neboli zaplatené finančné 

prostriedky z poslednej ţiadosti o platbu na projekt dostavby telocvične a kmeňových tried. 

Taktieţ uviedol, ţe v mesiaci jún nám boli krátené podielové dane, ktoré dostávame z 

ministerstva financií, a preto sa obec dostala do finančnej tiesne. Na beţný chod obce, ale aj na 

financovanie prác na verejnom priestranstve je potrebné schváliť kontokorentný úver vo výške 

10.000,- € na dobu splatnosti 1 roka od Prima banky, a. s. pobočka Námestovo. Akonáhle nám 

budú vyplatené finančné prostriedky z vyššie spomínaného projektu, úver sa vyplatí. Poslanci 

uviedli, ţe aj napriek tomu, ţe obec je uţ dosť zadĺţená, nie je iné východisko, ako pomôcť si 

ďalším úverom, preto ho jednohlasne schválili (Za: 4, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

 

V bode 10/ starosta uviedol, ţe v mesiaci máj 2012 bolo schválené nové VZN o 

opatrovateľskej sluţbe, v ktorom mal opatrovaný povinnosť prispievať na opatrovateľskú 

sluţbu minimálne 50% z celkových výdavkov. Obce boli vyzvané, ţe toto VZN je nutné 

schváliť, nakoľko vláda schválila nový zákon č. 50/2012, ktorým sa mení a dopĺňa zákon č. 

448/2008 Z. z. o sociálnych sluţbách. Avšak v mesiaci jún, kým ešte zákon nenadobudol 

účinnosť ho vláda znova zrušila. Keďţe obecné zastupiteľstvo prijalo nové VZN, buď sa toto 

ponechá alebo sa zruší. Prítomní poslanci uviedli, ţe podľa nového VZN bola výška úhrady za 

poskytovanie opatrovateľskej sluţby o 5,8-krát vyššia ako v predchádzajúcom, preto rozhodli 



 

 

tak, ţe VZN o opatrovateľskej sluţbe č. 1/2012 jednohlasne zrušili (Za: 4, Zdrţal sa: 0, Proti: 

0).  

 

V bode 11/ starosta vyzval poslancov, aby podali informácie o svojich volebných 

obvodoch. 

Poslanec Jozef Dorušák vyjadril nespokojnosť so zaasfaltovaním cesty do ich ulice, podľa 

neho to nevyzerá pekne a nič sa tým neporiešilo. A keď uţ, radšej sa mal potiahnúť kratší pás 

asfaltom, ale širší. Tieţ sa opýtal starostu obce, prečo sa to vlastne asfaltovalo, keď to nebolo v 

pláne a obec to bude musieť zaplatiť navyše a tieţ ho zaujímalo, ako bude vyriešená cesta pri p. 

Miroslavovi Janečkovi, č. 141, keďţe aj jemu sa plánuje vyloţiť vchod zámkovou dlaţbou. 

K tomuto starosta uviedol, ţe podľa neho sa s tým aspoň niečo poriešilo, veď vchod do ulice 

bol hrozný a rozbitý. Samozrejme, ţe obec to bude musieť zaplatiť navyše, toto sa netýkalo 

projektu, ale keď bola moţnosť, opravilo sa aspoň niečo. Vchod do domu p. Miroslava 

Janečka, ktorý sa taktieţ bude vykladať zámkovou dlaţbou - 17 m2, mu bude prefakturovaný z 

obce.  

Poslankyňa Anna Rončáková uviedla, ţe uţ v minulosti upozorňovala na neporiadok pri 

MŠ. Okolie medzi zastávkou a ohradou MŠ bolo vyčistené, avšak dodnes zostal neporiadok 

medzi ohradou MŠ a riekou, ktorý je potrebné upraviť. 

Poslanec Anton Florek uviedol, ţe je potrebné opraviť výtlk na ceste pri dolnej 

autobusovej zastávke, ktorý je rovno v strede cesty. 

K tomuto starosta uviedol, ţe tak neporiadok ako aj výtlk na ceste budú odstránené v 

najbliţších dňoch v rámci aktivačnej činnosti.  

  

V bode 12/ starosta oboznámil prítomných poslancov o ústnej ţiadosti Farského úradu v 

Krušetnici o zaplatenie 5 m3 betónu, ktorý sa pouţil na hospodársku budovu pri farskom úrade. 

Prítomní poslanci nemali námietky, preto ţiadosť jednohlasne schválili (Za: 4, Zdrţal sa: 0, 

Proti: 0).  

Taktieţ bola starostom predloţená ústna ţiadosť p. Stanislava Krasničana, nájomcu 6-bj, 

ktorý ţiada o výmeru elektrického sporáku v byte. Sporák je uţ starý, pustila mu v ňom rúra. 

K ţiadosti starosta uviedol, ţe sporák ešte v byte menený nebol, je tam od začiatku, ako sa do 

bytu nasťahovali, preto navrhol ţiadosti vyhovieť, pričom nákupná cena sporáku bude do 300,- 

€. Poslanci s návrhom starostu súhlasili a ţiadosti jednohlasne vyhoveli (Za: 4, Zdrţal sa: 0, 

Proti: 0).  

Následne boli prečítané ţiadosti p. Eleny Zigmanovej, č. 98 a p. Eleny Naništovej, č. 103, 

v ktorých obe ţiadajú o úľavu na faktúre za odber vody za obdobie r. 2011/2012. Obe uviedli, 

ţe takú vysokú spotrebu vody ešte nikdy nemali a v obidvoch prípadoch bola zistená porucha, 

preto majú taký vysoký odber.  

K obom ţiadostiam poslanci uviedli, ţe poskytnú ţiadateľkám úľavu na faktúre, avšak do 

budúcna je potrebné si vodomery častejšie kontrolovať a v prípade poruchy nahlásiť na obecný 

úrad. p. Zigmanovej bola navrhnutá úľava vo výške, kde sa spotreba vody vypočíta na základe 

priemernej spotreby za posledné 3 roky a p. Naništovej, keďţe posledné roky vodu 

neodoberala, bude jej zaslaná faktúra na paušálny odber  - 46 m3/osobu/rok. Poslanci návrhy 

jednohlasne schválili (Za: 4, Zdrţal sa: 0, Proti: 0). 

 

V bode 13/ ktorý bol určený na diskusiu nikto z prítomných poslancov nevystúpil, nakoľko 

sa diskusia konala pri kaţdom prejednávanom bode. Poţiadal zapisovateľku o prednesenie 

návrhu na uznesenie. 

 

 

 



 

 

U Z N E S E N I E  č. 4/2012 

________________________ 
 

 

Obecné zastupiteľstvo v Krušetnici 

 

 

A.  BERIE NA VEDOMIE 

 

1/ plnenie uznesenia z posledného obecného zastupiteľstva; 

2/ plnenie volebného programu za I. polrok 2012 

      3/ súhrnnú správu o výsledku kontroly hospodárenia s verejnými prostriedkami a majetkom  

          pri správe, údrţbe a obnove miestnych komunikácií v subjektoch územnej samosprávy  

          v obciach Krušetnica, Lokca, Novoť, Svrčinovec, Zákopčie a Zborov nad Bystricou ktorú 

          vykonal Najvyšší kontrolný úrad SR; 

      4/ informatívnu správu o prácach na verejnom priestranstve; 

      5/ informatívnu správu o aktualizácii virtuálneho cintorína; 

      6/ informatívnu správu o aktivačnej činnosti; 

 

 

B. SCHVAĽUJE 

 

      1/ rozbor hospodárenia za I. polrok 2012; 

      2/ zaplatenie faktúry za 5 m3 betónu pre Farský úrad v Krušetnici, ktorý bol pouţitý na  

          hospodársku budovu; 

      3/ prijatie kontokorentného úveru vo výške 10.000,-€ poskytnutého zo strany Prima banka  

          Slovensko, a. s. Ţilina; 

      4/ výmeru elektrického sporáka v 6-bj. v byte p. Stanislava Krasničana vo výške do 300,- €; 

      5/ poplatok za vodu pre p. Elenu Zigmanovú, č. 98 v mnoţstve priemernej spotreby za vodu  

          za posledné 3 roky; 

      6/ poplatok za vodu pre p. Elenu Naništovú, č. 103 v mnoţstve 46 m3 za obdobie r.  

         2011/2012; 

 

 

C. ZRUŠUJE 

 

      1/ VZN o opatrovateľskej sluţbe č. 1/2012 zo dňa 04. 05. 2012; 

 

 

D.  UKLADÁ 

 

      1/ starostovi obce písomne upozorniť Obvodný pozemkový úrad v Námestove na  

          nespokojnosť občanov ako aj poslancov obecného zastupiteľstva a členov Zdruţenia  

          účastníkov pozemkových úprav v obci Krušetnica, v konaní komasácie pôdy v našej  

          obci, na ich nečinnosť, nezúčastňovanie sa verejného hovoru, zasadaní komisie,  

          obecného zastupiteľstva bez ospravedlnenia sa; 

          T: do budúceho zastupiteľstva 

      2/ starostovi obce prešetriť vlastníctvo vodojemu v Zákamennom, ktoré je v k. ú.  

          Krušetnica; 

          T: do budúceho zastupiteľstva 



 

 

      3/ starostovi obce dať v rámci aktivačnej činnosť vyčistiť neporiadok medzi ohradou MŠ a  

          riekou a tieţ opraviť výtlk na ceste pri dolnej autobusovej zastávke; 

          T: do budúceho zastupiteľstva 

 

 

Keďţe program jednania bol vyčerpaný a ďalšie pripomienky neboli, starosta dal 

hlasovať za uznesenie. Za uznesenie hlasovali všetci prítomní poslanci (Za: 4, Proti: 0, Zdrţal 

sa: 0), takţe uznesenie bolo jednohlasne schválené. Starosta obce poďakoval prítomným za 

účasť a zasadanie ukončil. 

 

Zapísala: Alţbeta Páterková 

 

Overovatelia:  Daniel Dopater, v. r. 

   Anna Rončáková, v. r. 

 

Starosta obce:  Jozef Stančík, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 



 

 



 

 



 

 

 
 



 

 

 
 

 

 


